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CULTIVATED ART IN THE CLOUDS

J Hotel has debuted its inaugural property atop the Shanghai Tower, the tallest skyscraper in China and third-tallest in the world. J Hotel Shanghai Tower has reached a new milestone of success among
China's homegrown hotels as it occupies the highest point in Shanghai. Jin Jiang International Hotels, China's largest and the world's second-largest hotel group, debuts the premiere luxury hospitality brand 
after dedicating ten years into its detailed curation, masterful craft, and opulent design. J Hotel weaves together broad influences from different realms of art and culture to bring a unique luxury perspective 
to Shanghai. It merges artistic touches throughout its design for palatial staterooms and the best in lifestyle, wellbeing, food & beverage, technology, and hospitality services, presenting an exclusive travel 
experience crafted with authentic Chinese flair.

J “ ”上海中心J酒店 世界第三、中国第一高楼



A SHANGHAI VIEW ABOVE IT ALL

J Hotel Shanghai Tower is located atop the 632-meter Shanghai Tower in the heart of Lujiazui, offering a 
bird's-eye view across the whole expanse of Shanghai. From this unparalleled location, guests can savor a view 
above and beyond all else. The horizon stretches clear from Hongqiao Airport in the west to the Yangtze River's 
powerful entrance into the East China Sea. It also provides a rare perspective on the nearby Oriental Pearl Tower 
and the Bund, offering a chance to contemplate the city's rich historical evolution.
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LOCATION
出行指南

● AIRPORTS 机场交通

Pudong International Airport, Pudong (PVG) (40 kilometers)
Approximately 48 minutes by car. Available Subway are Line 2 and Maglev Train.
浦东国际机场，浦东  （PVG）（40公里） 驾车约48分钟，地铁2号线和磁悬浮列车可到达。

Shanghai Hongqiao International Airport, Puxi (SHA) (22 kilometers)
Approximately 40 minutes by car. Available Subway are Line 2 & 10

上海虹桥国际机场，浦西  （SHA）（22公里） 驾车约40分钟，地铁2号线和10号线可到达。

● HI-SPEED TRAIN STATION 高铁交通

Shanghai Station (8.5 kilometers)
Approximately 20 minutes by car. Served by Subway Line 1, 3 & 4.
上海火车站（8.5公里）  驾车约20分钟，地铁1号线，3号线和4号线可到达。

Shanghai Hongqiao Station (23 kilometers)
Approximately 40 minutes by car. Served by Subway Line 2,  10&17.
上海虹桥火车站（23公里）   驾车约40分钟，地铁2号线,10号线和17号线可到达。

Shanghai South Station (16 kilometers)
Approximately 30 minutes by car. Served by Subway Line 1, 3 & 15.
上海南站（16 公里）  驾车约 30分钟，地铁1号线，3号线和15号线可到达。

Shanghai West Station (13 kilometers)
Approximately 30 minutes by car. Served by Subway Line 11 & 15.
上海西站（13 公里）  驾车约30分钟，地铁11号线和15号线可到达。

● PORT 港口交通

Shanghai Wusongkou International Cruise Terminal (18 kilometers)
Approximately 30 minutes by car. Served by Subway Line 3.
吴淞口国际邮轮港（18公里）  驾车约30分钟车程， 地铁3号线可到达。

● METRO / SUBWAY 地铁交通

Line 2 & Line 14 Luijiazui Station 9A Metro Exit. 10-minute walk from the Metro Station to Shanghai Tower.
2号线和14号线陆家嘴站下车9A口，10分钟步行至上海中心。

上海中心J酒店



120th Floor:  556m

Highest Restaurant in the Building
Heavenly Jin  (Classic Huaiyang Cuisine) 
建筑物中最高的餐厅
天之锦 (经典淮扬菜）

85th Floor:  399m 
Reiki SPA and Technogym Room  
瑞极水疗和健身房

101st Floor:  469m

Hotel Lobby, Lobby Lounge, 
Centouno (Modern Southern Italian and 
Mediterranean Ambiance & Breakfast Room) 
酒店大堂，大堂酒廊，
上海101 (意大利南部及地中海美食、早餐厅)

104th Floor: 484m 
Kinnjyou Inaka (Kaiseki and Modern Teppanyaki Cuisines)
锦上田舍日餐厅 (怀石料理及现代铁板烧)

105th Floor:  488m

The Soirée (Ballroom, Meeting Rooms) 
盛庭 (宴会厅，会议室)

103rd Floor:  480m

Jin Yan (Cantonese Cuisine) 
锦筵中餐厅 (高端粤菜)

84th Floor:  393m

Yi Lounge, Swimming Pool
弋酒廊，室内游泳池 

1st Floor: 0m
Hotel Main Entrance, Café & Patisserie, Atrium 
酒店入口，锦味坊，前庭                

86-98th Floor:  403 - 455m

Guestrooms and Suites
客房和套房



THE ART OF AN ELEGANT RESIDENCE

J Hotel Shanghai Tower boasts 165 rooms, including 34 suites. The staterooms and suites are located 
from Floors 86 to 98 and vary from 60 to 380 square meters, making them some of the highest and most 
spacious options in Shanghai. Behind each colored door lies the intrigue and unrivaled luxury of different 
guestroom design styles at J Hotel: New Chinese and Contemporary. Beginning at the Huangpu River and 
cutting through the heart of the city below, guests have access to Shanghai's diverse and spectacular 
urban scenery, from the Bund and the Oriental Pearl Tower to the expanses across Puxi and Pudong.

  Walk-in Closet  
  Smart Sensor Control System  
  Luxury Mini-bar  
  IPTV 
 Coffee & Tea Making Facilities  
 Luxury Bedding  
 Pillow Menu 
 10M Internet Access  10
 USB and Multimedia Hub  USB
 Remote Printing Services  
 Butler Closet  
 In-Room Safe Deposit Box  
 Double Vanity  
 Branded Hairdryers  
 Luxury Toiletries 
 24-hour Laundry Service  24
 Magazine and Periodical 

上海中心J酒店共拥有165间客房，其中包括34间套房，位于上海中心大厦86层至98层，面积在60平方
米至380平方米不等，是上海楼层最高、面积最大的客房之一。酒店客房分为新中式和现代时尚两种设
计风格，可供宾客自由选择。可以欣赏黄浦江的不同景观，同时拥有外滩、东方明珠塔、浦西或浦东繁
华都市美景，从云端之上感受多姿申城。



 

Offering above 60 square meters of comfortable living space, the spacious Skyline Room / Stateroom include 
bedroom, living room, bathroom and walk-in closet area. The gracious and bright rooms with picture windows 
are situated at the very peak of the skyscraper, creating a cosy private space above it all. The perfect location to 
enjoy a full view of Shanghai City as well as Huangpu River.

天际客房/祥云客房的面积均在60平米以上，所有客房都可分为卧室、客厅、卫生间和衣帽间的不同区域，
在两种不同风格和布局中打造宽敞的入住空间，位于高层的客房拥有宽敞的空间和落地大窗精妙的采光
设计，纵览浦江和城市景观的同时也拥有舒适且私密的空间。

SKYLINE ROOM / STATEROOM
天际客房/祥云客房



PREMIUM STATEROOM 
 

 
The Premium Staterooms feature 68 to 73 square meters of space, all rooms include bedroom, living 
room, bathroom and walk-in closet areas, ensuring an endlessly comfortable and exclusive stay 
experience.The spacious and bright rooms with picture windows are situated at the very peak of the 
skyscraper, creating a cosy private space. It is the perfect place to enjoy a full view of Huangpu River and 
The Bund.

68-73



Inspired by modern, fashionable elements, the Grand Suite's palette features light-toned shades, with an area of 
about 100 square meters, is an escape from the hustle and bustle of the city and a serene sanctuary with elegant 
neutral tones, delicate fabrics and top-notch leather. Grand Suite/Grand Suite Bund View features picture 
windows where the light color creates a fantastic ambiance as if you look right into the clouds, overlooking the 
city skycrapers and Huangpu River or the splendor of The Bund.
云上套房/外滩景观云上套房面积在100平方米左右，以淡雅的米色系为主，精致织物和真皮材质触感细
腻，让宾客摆脱车水马龙的喧嚣，找到属于自己的静谧空间。得益于宽敞的空间和落地大窗精妙的采光设
计，房间明亮舒适，打造出置身云上的美妙入住体验。驻足窗边即可欣赏摩天楼和浦江风光。

GRAND SUITE/GRAND SUITE BUND VIEW
云上套房/外滩景观云上套房



 

A light-colored parlor in the 120 square meter River View Suite provides a stunning view of the Bund from 98 
stories up. The furniture and furnishings have been carefully selected to showcase the city's bustling charm and 
reflect the view from the windows.

浦江套房面积约为120平方米，淡雅色的会客厅通透敞亮，于98层高空将浦江美景尽收眼底。精心定制、挑
选的家具和摆件彰显都市繁华风韵，与窗外美景相映成趣。

RIVER VIEW SUITE
浦江套房



J SUITE
J  

The capacious and light-filled 195-square-meter J Suites presents the elegance of old Shanghai, woven together 
with the sleekness and modernity of contemporary Shanghai. The burgundy door panels and high crystal 
chandeliers heighten the sense of glamour, while the finely selected leathers add a soothing natural touch. The 
suites feature a panoramic living room, a dining room for 8 persons, a bedroom, a bathroom, a dressing room, 
a well-equipped kitchen and a sauna room.
J 195

J 8



JINJIANG SUITE 

锦江套房

The Jin Jiang Suite is a spacious 258 square meters. With an unparalleled 180-degree view, guests can enjoy the 
beautiful scenery of Shanghai and experience the city's evolution in real time. The suite has a separate living 
room, two bedrooms, dressing room, dining room, study and guest washroom to ensure privacy. 
锦江套房面积约258平方米，近180度的壮丽景观，让宾客在任何时刻都可欣赏上海美景，静观风云变幻。
套房拥有宽敞全景客厅、8人位餐厅、两个卧室和主卫生间、衣帽间、办公区和客用卫生间，确保私密。



SHANGHAI SUITE

As the highest-end suite at J Hotel Shanghai Tower, the Shanghai Suite is an integrated residence of 
magnificence in the sky. The astonishing 380 square meters of space on Floor 98 offers a separate parlor, 
bedroom, dressing room, study, kitchen and physiotherapy area. Guests are greeted by a luxurious Chinese 
phoenix and peony embroidery on the calfskin wall at the entrance, before being led into the curved parlor that 
boasts an exclusive panoramic view of Shanghai. Enriched with elegant furniture and cutting-edge artwork, the 
Shanghai Suite perfectly illustrates the art of luxury living above it all.

380 98



THE ART OF GLOBAL HAUTE CUISINE

J Hotel Shanghai Tower features seven distinctive restaurants and bars that offer the art of fine dining in the 
clouds. These include Heavenly Jin, “Highest Restaurant in the Building”, Kinnjyou Inaka for a serene Japanese 
experience, Jin Yan for the best of Chinese cuisine, Centouno for Italian and Mediterranean cuisine, the Lobby 
Lounge, the Yi Lounge and the Café & Patisserie. Each establishment has its own unique design and artistic 
décor, welcoming guests to enjoy spectacular views of Shanghai while feasting on diverse cuisines, fine wines 
and imaginative cocktails.

上海中心J酒店拥有七家各具特色的餐厅和酒吧，为宾客呈现云端之上的美食艺术，包括全球“建筑物
内最高餐厅”的天之锦、锦上田舍日餐厅、锦筵中餐厅、上海101意大利餐厅、大堂酒廊、弋酒廊和提供多
样西点和小食的锦味坊。每家餐厅或酒吧拥有独具特色的设计风格和艺术装饰，宾客在享受美食美酒的
同时更可欣赏上海的壮观美景。



Opening Hours 
Lunch  
11:30 - 14:00 
Afternoon Tea  
14:30 - 17:00  
Dinner  
17:30 - 22:00

120th  Floor 120
No. of Seats 256
No. of PDRs 5
Dress Code 
Smart Casual, Business Attire

Advanced reservation is required

Located on Floor 120 of the Shanghai Tower, 556 meters above ground, Heavenly Jin is currently one of the world's 
highest restaurants. Guests are greeted by a 30-meter-long Silk Road-themed Italian mosaic made of dozens of rich mate-
rials, manifesting openness and inclusivity. Inside the restaurant, diners are seated beneath a sky of ribbon-like crystal 
lights as they enjoy delicacies prepared by chefs from all over the world-a heavenly experience in the clouds that is not 
to be missed. 
“天之锦” 位于上海中心最高的120层，距离地面556米，是 “建筑物中最高的餐厅”，也是真正的 “上海之
巅”。天之锦餐厅配有中心吧台，提供午餐、下午茶和晚餐。餐厅集江南菜之精华，主打经典淮扬菜， 让
传统美食焕发新的活力。 餐 厅内琉璃材质的墙面优雅精致， 犹如绸缎裙摆的水晶吊灯逶迤延绵， 在阳光
的衬托下光芒闪烁。 天之锦的大厨们以开放式厨房作为舞台， 生动展现烹饪过程， 在客人享用独特美食
的同时创造—种令人兴奋的用餐体验。 落座于此的宾客不仅可以享受丰盛美味， 还可将整个上海市的美
景尽收眼底。 傍晚时分， 且观窗外风起云涌， 更有城市各处的华灯如漫夭星辰般闪亮， 成为令人难忘的
佐餐背景画卷。



The restaurant specializes in Kaiseki and Teppanyaki cuisines and features 10 private rooms, as well 
as a circular sushi bar and open dining area. Each dining area offers a different view of the city, while 
the chefs perform live Japanese cooking techniques and present fresh and authentic Japanese cuisine.
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104th Floor 104
No. of Seats 127
No. of PDRs 10
Dress Code 
Smart Casual, Business Attire

Advanced reservation is required

Opening Hours 
Lunch  
11:30 - 14:00 
Dinner 
17:30 - 22:00



Opening Hours 

Lunch 
11:30 - 14:00 
Dinner 
17:30 - 22:00

103rd Floor 103
No. of Seats 110
No. of PDRs 8
Dress Code 
Smart Casual, Business Attire

Advanced reservation is required

The Jin Yan restaurant serves authentic Cantonese cuisine. Featuring classic shades of Chinese red, the 
restaurant is a proud demonstration of the beauty of traditional Chinese craftsmanship. The entrance corridor is 
made from red glaze and takes inspiration from traditional Chinese architecture. Inside, a crystal art installation 
displays a dragon playing with a pearl. All these inviting diners into a refreshing environment with a feast for 
both the eyes and the palate.

8



101st Floor 101
No. of Seats 114
No. of PDRs 2
Dress Code 
Smart Casual, Business Attire

Advanced reservation is required

Bask in the warmth of modern Southern Italian and Mediterranean ambiance while sampling 
gastronomic delights based on traditional and unpretentious recipes passed down through generations. 
With fresh, home-made pastas and specialty meats and cheeses, you will almost feel transported to a 
different time and place.

101

Opening Hours 
Breakfast 早餐： 
7:00 - 10:30（Weekday 工作日）
7:00 - 11:00（Saturday, Sunday and Public Holiday 
                          周六、周日及法定节假日）
 

 

Lunch 午餐：
 11:30 - 14:00 （Weekday 工作日）

12:00 - 14:30（Saturday, Sunday and Public Holiday 
                          周六、周日及法定节假日）
  Dinner 

 17:30 - 22:00



Yi Lounge is a new benchmark for Shanghai's bar and nightlife scene, mesmerizing guests with 
Shanghai's world-famous nightlife.

84th Floor 84
No. of Seats 160
No. of PDRs 13
Dress Code 
Smart Casual, Business Attire

Advanced reservation is required

Opening Hour  
14:00 - 24:00（Sun - Thu 周日至周四）
14:00 - 01:00（Fri & Sat 周五、周六） 
 Executive Afternoon Tea 至尊行政下午茶
14:00 - 17:00



Opening Hour 

08:00 – 19:00 （Weekday 工作日）
Saturdays, Sundays and public holidays Close 
周六周日及法定节假日不营业

1st Floor 1

No. of Seats 32

Dress Code 

Smart Casual, Business Attire

Café & Patisserie specializes in grab-and-go delicacies including cake, pastry, coffee, beverages 
and light, healthy food options, it provides different food & delights during breakfast, lunch and 
dinner time.

锦味坊主打各式精致西点烘焙和咖啡等饮品，并提供便携式的健康轻食，同时，餐厅在早
中晚餐时间将提供不同的美食选择。



THE ART OF WEDDING AND BANQUET EXPERIENCES

The J Hotel Shanghai Tower boasts a 422-square-meter semi-circular Soirée Ballroom on Floor 105, which can 
be divided into two smaller fan-shaped spaces. It also offers an 86-square-meter boardroom and two 
multifunctional rooms at 38 and 24 square meters, making it an ideal venue for high-end banquets, weddings, 
meetings and cocktail parties.

105 422
86 38 24

上海中心J酒店



THE ART OF WELLBEING

The Reiki spa helps dissolve stress and anxiety while rejuvenating the body through holistic techniques and natural 
products.
The fitness center is fully equipped with a yoga room and 160-meter skyline swimming pool, where professional 
fitness concierges are ready to provide guidance and health management services. At the 130-square-meter viewing 
deck located by the pool, guests can step out into the clouds and enjoy the city from unparalleled heights.

160
130



THE ART OF BUTLER SERVICE
私人管家的服务艺术

Every guest at J Hotel Shanghai Tower can enjoy the exclusive services of a J Hotel Personal Butler. Highly trained, they 
are "know-it-all" Shanghai experts who curate services based on guest preferences and respond to requests around the 
clock. From ground transportation arrangements, luggage organizing, itinerary booking, pillow menu, a series of 
offerings dedicated to female guests, restaurant reservations, and sightseeing recommendations to business secretarial 
work, the J Hotel Personal Butlers are always ready to provide meticulous services to all guests, whether they are 
traveling for business or leisure.
入住上海中心J酒店的每一位宾客都享有专属的J酒店私人管家服务。 J酒店私人管家经严格培训，是宾客的
“万事通”，他们根据宾客的喜好和习惯进行定制化的服务，全天候响应需求。无论是车辆安排、行李整理、行
程预订还是根据宾客需求提供枕头菜单、女士礼遇备品与服务、餐厅预订、景点推荐或商务文秘工作等，
J酒店私人管家为休闲和商务宾客提供细致的至尊服务。
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Shanghai Tower, No. 126 Dong Tai Road, 

Lujiazui, Pudong New District, Shanghai, China 200120

126 200120

TEL 86 21 3886 8888   FAX 86 21 3886 8999

www.jhotel-shanghai.com


